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Protokół  Nr   45/10
z  posiedzenia Komisji  Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu  w dniu 13

stycznia 2010r.

               W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności,
oraz;  Skarbnik  Gminy,  pani  Eugenia  Pawłowska,  kier.  ref.,  pani  Helena
Polanowska,    Joanna  Gonera,  pracownik   ds  profilaktyki  i  rozwiązywania
problemów  uzaleŜnień  dyrektorzy  jednostek  organizacyjnych  gminy,  panowie
Wiesław Drozdowski, Wojciech Fabisiak, Wojciech Kacperski.

Porządek posiedzenia;
1.Przygotowanie do ferii zimowych OSiR, ŚOK,  Gimnazjum - hala,
2.Orientacyjny plan działania na  2010r jednostek jak wyŜej i Muzeum.
3.Działalność  hali  widowiskowo-sportowej  w  2009r  (koszty  utrzymania,  dochody,
cennik).
4.Sprawy bieŜące.

             Ad 1.  Odnośnie organizacji ferii referowali;
-pan Wiesław Drozdowski, dyr. ŚOK; program opracowano we współpracy z OSiR
celem eliminacji  dublowania się  niektórych imprez,  pewne uzgodnienia  wymagają
jeszcze  „dopięcia”  w  porozumieniu  ze  szkołami.  Będą  to  zajęcia  plastyczne,
muzyczne,  biblioteczne,  projekcje  bajek,  wyjazd  do  kina,  wycieczka  do  Muzeum
ŚlęŜańskiego, spotkanie z malarzem. PowyŜszy program trafi do szkół.
-pan Wojciech Kacperski, dyr. OSiR; w roku bieŜącym bez sali na stadionie, która
jest wyłączona z powodu remontu. Ale będzie zorganizowany wyjazd do Bielawy na
basen w porozumieniu ze szkołami oraz turniej w warcabach stupolowych.
- Hala Gimnazjum – pisemna informacja w załączeniu.
            W dyskusji nad przedstawionym informacjami głos zabrali;
-radny Jarosław Ciepły zapytał, jak przygotowane są wyciągi narciarskie. 
-radny  Witold  Nazimek zapytał,  czy  przewidziano  teŜ  zawody  saneczkarskie
korzystając z śnieŜnej zimy. 
              Odpowiedź  pana Wojciecha  Kacperskiego brzmiała, Ŝe wyciągi nie
będą juŜ nigdy działały o czym Radę informował (koszt nakazanych przez nadzór
generalnych remontów ok. 400 tys. zł), natomiast co do zawodów saneczkarskich,
dziękuje za podpowiedź radnego, „kupuje” temat.  
               
                Ad 2.    W punkcie tym informacje złoŜyli;                          
-pan Wiesław Drozdowski, dyr. ŚOK; najwaŜniejsze, ujęte w budŜecie - realizacja
budowy placów zabaw za kwotę 70.700,- w Rękowie i Okulicach (po zmianie planu),
organizacja DoŜynek Gminnych, Targów Sobótkowych, „Pod ŚlęŜą Śpiewanie” (na te
dwie  imprezy  ostatnie  wysłano  wnioski   do  Urzędu  Marszałkowskiego  o
dofinansowanie),  oraz  inne,  będące w wykazie  projektu Programu Gospodarczego
(zostały wymienione).



-pan  Wojciech  Kacperski,  dyr.  OSiR;  turniej  halowy,  III  półmaraton  ŚlęŜański,
wyścig kolarski,  bieg górski  na ŚlęŜę, „Wakacje na Sportowo” z udziałem Caritas,
tenis, piłka siatkowa i w okresie zimowym zajęcia na hali. Z zadań inwestycyjnych, to
przebudowa pawilonu i boiska na płycie górnej.

-pan Wojciech Fabisiak, dyr. Muzeum poinformował, Ŝe nie planuje się wykopalisk
poza nadzorem, udział w archeologicznym zdjęciu Polski, odbędzie się równieŜ sesja
naukowa związana z  wykopaliskiem na  ŚlęŜy.  Planuje  się  wystawy;  malarstwo w
cieniu  Karkonoszy,  kart  pocztowych  z  Puszczy  Noteckiej,  motywy  papieskie  na
kartach telefonicznych, wystawa fotograficzna z konkursem, wystawa Stęczyńskiego,
europejskie  dni  dziedzictwa,  wystawa  ceramiki  p.  Łosia,  malarstwo  myśliwskie
(wystawa), wystawa malarstwa p. Gałązka. ZauwaŜa się problem ze szkołami, nie ma
moŜliwości  dowozu  uczniów  na  wystawy.  Z  zadań  inwestycyjnych  to  urządzenie
lapidarium, podświetlenie budynku Muzeum i ogrodzenie posesji.

              W dyskusji nad przedstawionymi orientacyjnymi planami działania głos
zabrali;
-radny Alojzy Mega  zapytał,  kiedy programy imprez trafią do szkół.  Odpowiedź
brzmiała, Ŝe we wtorek przyszłego tygodnia.

             Ad 3.  Sprawozdanie z działalności hali widowisko-sportowej w roku 2009
łącznie  z  kosztami  utrzymania,  dochodami  i  cennikiem  wpłynęło  do  radnych  na
piśmie (w załaczeniu) i na prośbę przewodniczącego komisji  radni zapoznają się ze
sprawozdaniem,  a  ewentualne  uwagi  i  spostrzeŜenia  zgłoszą  na  piśmie  do  Biura
Rady.

              Ad 4.   W sprawach bieŜących Komisja zapoznała się z następującymi
projektami uchwał;
1/ w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki na rok 2010. Projekt przedstawiła pani
Joanna Gonera. W dyskusji poruszono następujące sprawy;
-radny  Józef  Budzowski,  przewodniczący  komisji  zapytał,  czy  o  moŜliwości
realizacji programów sportowych ze środków profilaktyki wiedzieli liderzy organizacji
sportowych.
-radny Witold Nazimek zapytał, czy szkolenie dla prowadzących świetlice obejmie
tylko 5 świetlic i czy będzie to na zasadzie umowy.  Wyraził równieŜ opinię, Ŝe nie ma
sensu prowadzić zajęć w świetlicach, tylko w szkołach.
-radny  Krzysztof  Bednarz  zapytał,  czy  rzeczywiście  wzrasta  alkoholizm  i
narkomania w gminie oraz gdzie jest Komisja ds. zwalczania alkoholizmu i kontrole
sklepów
-radny Witold Nazimek w odniesieniu do przedmówcy stwierdził, Ŝe w sklepie w
Będkowicach nigdy nie było kontroli, czy alkohol sprzedawany jest nieletnim, chociaŜ
takie kontrole były zapowiadane.
-radny Mirosław Rybka zapytał, czy obserwuje się wzrost zjawisk patologicznych
(narkotyki twarde).
-radny  Kazimierz  Ramut  zapytał  o  niebieską  kartę,  jakiego  rodzaju  przemocy
dotyczy.
-radny  Alojzy  Mega  powiedział,  Ŝe  rodzice  w  szkołach  nie  wyraŜają  zgody  na
szkolenia w zakresie  zjawisk agresji w szkołach i tu nauczyciele są bezsilni.



                  Po udzieleniu wyjaśnień na zadane pytania  przewodniczący komisji
radny  Józef  Budzowski  zaproponował,  aby  po  zapoznaniu  się  z  materiałami
dokonać głosowania na posiedzeniu Komisji BudŜetowo-Gospodarczej.
2/w sprawie zaciągnięcia poŜyczki  z WFOŚ  - informacyjnie przedstawiła Skarbnik
Gminy  –  pani  Eugenia  Pawłowska.  Jako  zbyt  niską  poŜyczkę  określił  radny
Witold Nazimek.
                       Ze spraw bieŜących poruszono równieŜ;
-radny  Krzysztof  Bednarz,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Obywatelskich
poinformował, Ŝe na najbliŜszej sesji zgłosi wniosek o zwołanie zebrania wiejskiego w
Księginicach na wniosek Rady w celu wypowiedzenia się mieszkańców, czy zrzekną
się jednego z pomieszczeń świetlicowych na rzecz gminy z przeznaczeniem na cele
mieszkaniowe.  
-radny Witold Nazimek zapytał o koszt banera  zamontowanego na budynku UMiG
. Odpowiedź Skarbnik Gminy; 15 tys. zł. 

Protokołowała                                                         Przewodniczący Komisji

Ludmiła Sosnowska                                                      Józef Budzowski

  


